
Notulen Algemene Leden Vergadering d.d. 11 december 2023 20.00 uur

Aanwezige leden:

Agenda ALV

1. Opening / voorstellen huidig bestuur
2. Ingekomen stukken
3. Vaststellen notulen ALV 12 december 2022
4. Jaarverslag & decharge seizoen 2022-2023
5. Verkiezingen 2023
6. Stand van zaken vanuit het bestuur
7. Indexatie contributie
8. Jubilarissen en onderscheidingen
9. Rondvraag
10. Afsluiting

1 Opening
Voorzitter Dirk van Barneveld opent de Algemene Leden Vergadering om 20.01 uur en heet alle aanwezige leden
welkom. De voorzitter loopt door de agendapunten van vanavond heen.

Voorstellen huidig bestuur
Het huidige bestuur wordt voorgesteld aan de aanwezigen.

• Voorzitter: Dirk van Barneveld

• Vice-Voorzitter: Stefanie Hoogland

• Secretaris: Simone van der Kraan

• Penningmeester: Eric de Hart

• Commerciële Zaken, vacant

• Voetbalzaken Facilitair: Rick Zwanenburg

• Voetbalzaken Technisch: Dirk van Barneveld a.i.

• Notuliste: Carina Mathot

• Commissies onder het bestuur:

o Kleding: Claudia Visjager

o Materialen: vacant

o Vastgoed en terreinen: Sipke de Vries

o Kantine: Simone van der Kraan



Stilstaan bij overlijden van:
Arie Mulder
Henk Hoogeveen
Mick Toornent

Afmeldingen ontvangen van:
Claudia Visjager
Carina Mathot
Jeffrey Dekker
Sipke de Vries
Ciondra Manuela
Norman Talma
Wilko Bakker

Ingekomen stukken

Ontvangen vragen:

1. Resultaat is voor seizoen 2023-2024 € 20.000 negatief. Zijn deze rode cijfers eenmalig of structureel negatief?

(Jack)

2. Waarom wordt de kantine omzet € 22.000 meer begroot. Als dit niet behaald wordt, dan worden de cijfers

slechter voor 2023-2024 (Jack)

3. De contributie inkomsten is begroot op € 143.000, waarom hiervan uitgaan terwijl de contributie voor seizoen

2022-2023 begroot was op € 146.000 en er maar € 138.000 is ontvangen. Waarom niet uitgaan van inkomsten

seizoen 2022-2023 (€ 138.000) dan valt het mee als het wel betaald wordt? (Jack)

Antwoorden bestuur:

1. De penningmeester licht toe. We gaan strakker op het innen van contributie zitten. We hebben meer
gebudgetteerd voor de kantine vanwege De Waardcup. Vanuit de zaal komen nog wat vragen en opmerkingen over
de inning en de termijnen.



2 Vaststellen notulen vorige ALV 12 december 2022
Op 26 februari 2023 zijn de notulen op de website verschenen en opvraagbaar gemaakt.
We zullen de notulen tijdens de ALV d.d. 11 december 2023 vaststellen.

Geen op- en aanmerkingen. De notulen zijn hierbij vastgesteld en akkoord.

3 Jaarverslag 2022-2023
Het jaarverslag over 2021-2022 is 22 keer opgevraagd. Het jaarverslag is naar alle deelnemers van de ALV van
12 december 2022 en van tevoren aangemelde deelnemers van deze ALV gestuurd als voorbereiding van deze
ALV.

Vice-voorzitter Stefanie Hoogland benoemt de hoogtepunten van seizoen 2022-2023:

Hoogtepunten van het jaarverslag:

We hebben weer een volledig, normaal en gezellig seizoen gedraaid:

• Kantine: omzet boven verwachting en veel gezellige activiteiten

• Vrijwilligerszaken: veel aandacht voor waardering vrijwilligers en VOG’s, Koninklijke onderscheidingen

• Commerciële commissie: verlenging en uitbreiding Vomar en Sinalab

• Toernooien: weer succesvol Vomar jeugdtoernooi en Stefanie van der Gragt toernooi

• Activiteiten: o.a. de Vomar BBQ’s, de voetbaldagen, Sinterklaas, 7x7, keezen

• Met behulp van de Vrienden een nieuwe Teqballtafel aangeschaft en de ontvangstdienstruimte opgeknapt

• Ook weer het hele seizoen een pupil van de week bij heren 1 en vrouwen 1

• Vastgoed en terreinen: oude zonnepanelen verwijderd, uitvoeren MJOP en uitstekend werk door de MOT

• Kleding en materialen: weer een hele klus gedraaid en de materialen op orde

• Voetbalzaken technisch: verdere uitwerking en implementatie Jeugdplan

• Voetbalzaken facilitair: de ontvangstdienst loopt beter, scheidsrechters blijft een uitdaging

Stand van zaken vanuit het bestuur: Financieel

Als gevolg van de onzekere uitkomsten van het huidige economische tij, is de begroting voor ‘23/’24 op afgerond
€ 20.000 negatief ingestoken. In ‘23/’24 wordt ook in de voetbalambitie geïnvesteerd.



De balans wordt getoond en toegelicht.

Jaarverslag 2022-2023: Gevraagd besluit

De Kascommissie heeft de cijfers op 29 november 2023 gecontroleerd en akkoord bevonden.

Verslag van de Kascommissie:

• Een aansluiting klopte niet maar de eindcijfers ondergaan geen wijziging.

• Er is een correctie in de btw van € 83,13 die door middel van een suppletie wordt afgedragen. En heeft
daarmee een correctie in het resultaat.

Gevraagd besluit 1:
Het bestuur vraagt aan de leden decharge te verlenen voor het in 2022-2023 gevoerde (financiële) beleid.

Het besluit is unaniem aangenomen en wordt ondersteund door applaus.

4 Verkiezingen, nieuw bestuur

Rooster van aftreden:

1e jaar 2e jaar 3e jaar

Voorzitter Secretaris Penningmeester

Vice-voorzitter
Bestuurslid Voetbalzaken
Technisch (vacant)

Vacature / uitbreiding bestuur

1. Vice-voorzitter:
Kandidaat = Eric de Hart (per 1 juli 2024)

2. Penningmeester per 1 juli 2024
Kandidaat = Simone van der Kraan

3. Secretaris per 1 juli 2024
Kandidaat = Carina Mathot

Gevraagd besluit 2:
Het bestuur vraagt aan de leden akkoord op de benoeming van bovengenoemde bestuursleden.



Unaniem eens vanuit de leden.

Het bestuur wordt dan als volgt:

• Voorzitter: Dirk van Barneveld
• Vice-Voorzitter: Eric de Hart
• Secretaris: Simone van der Kraan, per 1 juli 2024 Carina Mathot
• Penningmeester: Eric de Hart, per 1 juli 2024 Simone van der Kraan
• Voetbalzaken technisch: Dirk van Barneveld a.i.
• Notuliste: Carina Mathot a.i. vacature per volgend seizoen

Commissies onder bestuur:
• Kleding en materialen: Claudia Visjager
• Vastgoed en terreinen: Sipke de Vries
• Kantine: Simone van der Kraan
• Commerciële zaken: Alex van der Haagen
• Facilitaire zaken: vacant
• Vrijwilligerszaken: vacant

Verkiezingen Kascommissie

Huidige kascommissie

• Peter Oud (voorzitter) Aftredend 2022/2023

• Carlo Sanna Aftredend 2022/2023 (is herkiesbaar)

• Els Wezepoel Aftredend 2022/2023 (is herkiesbaar)

• Hudson Louis Reservekandidaat

• Norman Talma Reservekandidaat

Conform statuten art 15 lid 3 + 2 plaatsvervangende leden dienen tijdens ALV te worden benoemd.

Beschikbare kandidaten:

• Carlo Sanna (voorzitter) Herkiesbaar

• Els Wezepoel Herkiesbaar

• Norman Talma Stelt zich verkiesbaar als kandidaat

• Hudson Louis Stelt zich herkiesbaar als reservekandidaat

• Robin Wezepoel Stelt zich verkiesbaar als reservekandidaat

Gevraagd besluit 3: Het bestuur vraagt aan de leden akkoord voor alle kandidaten.
Unaniem eens vanuit de leden.



Verkiezingen, Commissie van Beroep

Commissie van beroep: (3 + 2 reserve kandidaten)

Conform statuten art 16 lid 1 dienen er 3 (nieuwe) + 2 plaatsvervangende leden tijdens de ALV te worden benoemd.
Kandidaten zijn slechts eenmaal herkiesbaar.

Beschikbare kandidaten:
● Michael Willems Stelt zich verkiesbaar
● Dick Kuijl Stelt zich verkiesbaar
● Stefanie Hoogland Stelt zich verkiesbaar
● Rick Zwanenburg Stelt zich verkiesbaar als plaatsvervangend kandidaat
● Hans Blokdijk Stelt zich verkiesbaar als plaatsvervangend kandidaat

Gevraagd besluit 4: Het bestuur vraagt aan de leden akkoord voor alle kandidaten, die zich verkiesbaar stellen.
Unaniem eens vanuit de leden.

Verkiezing lid bij belet en ontstentenis van bestuur

We hebben als bestuur in het kader van Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR), Simone van der Kraan als
lid welke een ALV bij elkaar roept bij in geval van belet of ontstentenis van het bestuur. Zij heeft nu de functie van
secretaris en Michael Willems heeft zich verkiesbaar gesteld voor deze rol.

Gevraagd besluit 5: Het bestuur vraagt aan de leden akkoord voor Michael Willems als lid om ALV bij elkaar te
roepen in geval van belet of ontstentenis van het bestuur.
Unaniem eens vanuit de leden.

5 Stand van zaken vanuit het bestuur 2023/2024

Algemeen
We zijn het seizoen gestart met de Waardcup en de jubileumweek met diverse activiteiten.

Gedragscodecommissie
● Herschrijven gedragscode
● Nieuwe bezetting



Voetbalzaken Technisch

• Succesvolle ouderavonden georganiseerd

• Jeugdplan wordt binnenkort gepubliceerd

• Strategisch plan maken voor komende jaren

• Opleiding aspirant trainers

Kantine

• Gezellig horecaplein tijdens de jubileumweek

• Kantine opgeknapt en nieuwe flessen voor statiegeld

• Verandering assortiment, onderdeel van nieuwe overeenkomsten leveranciers

• Zaterdagen veel gezelligheid en lekker druk

Kleding en materialen

• Nieuwe kledinglijn

• Vrijwilligers demoshop in nieuwe kleding

Voetbal Zaken Facilitair

• Weer een scheidsrechterscommissie

• Een mooie jaarplanning met vele activiteiten en toernooien

Commerciële zaken

• Commissie is vernieuwd en op volle sterkte

• Lid geworden van Stichting Doesgoed

• Voetbalplaatjesactie, aftrap 27 januari 2024

Vrijwilligerszaken

• Veel posities ingevuld

• Weer een vrijwilligersactie en feest

Vastgoed en terreinen

• Investering nieuwe ketel



6 Stand van zaken vanuit bestuur: Financiën

De begroting wordt toegelicht door de penningmeester.

Hoewel de gevolgen van inflatie, energie en oorlog in Oekraïne nog impact kunnen hebben op de vereniging,
menen we als bestuur te moeten blijven investeren in voetbal: opleidingskosten voor trainers en scheidsrechters en
goede en voldoende materialen en waardering voor onze vrijwilligers. Als gevolg van deze keuzes komt de begroting
‘23/’24 negatief uit. Het bestuur stelt zich ten doel om in een meerjarenbegroting te streven naar een nihil
resultaat.

7 Indexatie contributie

Indexatie voorstel van de contributie voor seizoen 2024/2025 met een verhoging van maximaal 5%.

Gevraagd besluit 6:
Het bestuur vraagt aan de leden akkoord van toepassing indexatie van de contributie voor seizoen 2024/2025.

Unaniem eens met het besluit vanuit de leden.

Opmerking uit de zaal: goed toelichten op de site.

8 Jubilarissen en onderscheidingen

Om de 5 jubilarissen en 2 leden van verdienste een apart podium te geven volgt huldiging tijdens een diner op
1 februari 2024:

25 jaar lid
● Aalt Klaassen

40 jaar lid
● Joop v.d. Berg
● André Elsinga

50 jaar lid
● Arie Dekker

60 jaar lid
● Henk Bakker

Lid van verdienste
● Pedro Blom



● Hans van der Veldt

9 Rondvraag & Sluiting

Jack:
● er is geen LED verlichting op de andere velden. Is sponsoring een idee? Masten zijn niet van ons. Is zeker

een wens. Gemeente investeert in Langedijk en nu niet in Heerhugowaard. Lobby heeft nu geen zin.

Dick:
● voor de meerjarenbegroting; is het een idee om de contributieverhoging de komende jaren door te

rekenen? Dit neemt het bestuur mee.

André licht nog een stuk overdracht toe en geeft een korte toespraak over de toekomst en bedankt tot slot voor het
vertrouwen in hem.

De voorzitter bedankt alle aanwezigen en overige bestuursleden voor hun deelname en hun bijdrage aan de ALV en
sluit de vergadering om 20.51 uur.


